

1. Offer valid from 16<sup>th</sup> of March until 28<sup>th</sup> of April 2022.
2. The offer is valid for SABB credit cards issued during the campaign period excluding low-limit SABB Visa cards and co brand cards.
3. Credit card issued during campaign period will be offered for free for the first year.
4. Customers issued their credit cards during the campaign period will get a 20% Cash back capped to SAR 200 for first transaction. (Excluding SADAD transactions, digital wallets transactions and cash transactions).
5. The cashback will be credited to the card after 30 days from the last day of the campaign.
6. Millionaire Campaign (2 Million) ICSABB+ points will include 11 winners:
  - a. First winner will get 1 Million ICSABB+ point.
  - b. 10 winners will get 100,000 ICSABB+ points
7. The following table shows the mechanism of entering the draw for earning ICSABB+ points and how to increase the chances of entering the draw.

Type of transaction	Number of Chances
Activate the credit card issued during the campaign within a month from the date of its issuance	One Chance
Use the credit card for 5 purchases*	One chance for every five transactions

\*Excluding transactions related to SADAD payment and purchases related to digital wallets and cash withdrawals.

- \*Customers are eligible to have 1 additional chance to the draw for every 5 approved retail transactions. (excluding SADAD transactions, digital wallets transactions and cash withdrawal transactions).
8. Transactions done through Apple Pay are eligible transactions allowing the customer to enter the draw.
  9. The winners will be drawn and announced one month after the campaign ends.
  10. SABB Bank will communicate with the winners via the bank's approved communication methods.
  11. SABB has the right to cancel the campaign at any time during the campaign period.

- 1) يسري العرض من 16 مارس إلى 28 أبريل 2022.
- 2) يسري العرض على بطاقات ساب الائتمانية المصدرة للعملاء الذين تقدموا بطلب بطاقة جديدة خلال فترة الحملة، ولا تشمل بطاقة ساب فيزا ذات الحد المنخفض والبطاقات ذات الشراكات المزدوجة.
- 3) سيتم منح البطاقة الائتمانية مجاناً للسنة الأولى لمن تم إصدارها في فترة الحملة.
- 4) العملاء الذين أصدروا بطاقتهم الائتمانية خلال فترة الحملة سيتم منحهم استرداد نقدي بنسبة 20% عند استخدام البطاقة الائتمانية لأول عملية شرائية بحد أعلى 200 ريال سعودي لمبلغ الإسترداد النقدي. (يستثنى من ذلك العمليات الخاصة بسداد و العمليات الشرائية المرتبطة بالمحافظ الرقمية وعمليات السحب النقدي).
- 5) سيتم إضافة مبلغ الإسترداد النقدي إلى البطاقة بعد 30 يومًا من اليوم الأخير للحملة.
- 6) حملة المليونير (2 مليون) نقطة إكسب+ ستتضمن 11 فائز.
  - a. الفائز الأول سيحصل على مليون نقطة إكسب+
  - b. 10 فائزين كل فائز سيحصل على 100 ألف نقطة إكسب+
- 7) يوضح الجدول التالي آلية الدخول في السحب على نقاط إكسب+ وكيفية زيادة فرص الفوز بالجوائز:

نوع العملية	عدد الفرص
تفعيل البطاقة الائتمانية المصدرة خلال الحملة في غضون شهر من تاريخ إصدارها	فرصة واحدة
استخدام البطاقة الائتمانية لخمسة عمليات شرائية*	فرصة واحدة لكل خمسة عمليات

\* يستثنى من ذلك العمليات الخاصة بسداد و العمليات الشرائية المرتبطة بالمحافظ الرقمية وعمليات السحب النقدي.

- \*سيتم مضاعفة فرصة العميل للدخول في السحب عند استخدام البطاقة الائتمانية لعدد خمسة عمليات شرائية (يستثنى من ذلك العمليات الخاصة بسداد و العمليات الشرائية المرتبطة بالمحافظ الرقمية وعمليات السحب النقدي).
- 8) العمليات الشرائية (عمليات الدفع) التي تتم عن طريق Apple Pay مؤهلة للدخول في السحب.
  - 9) سيتم السحب والإعلان عن الفائزين بعد انتهاء الحملة بشهر.
  - 10) سيقوم بنك ساب بالتواصل مع الفائزين عبر طرق التواصل المعتمدة لدى البنك.
  - 11) يحق لـ بنك ساب إلغاء الحملة في أي وقت خلال فترة الحملة.